



惠澤社區藥房

Glofitamab & Obinutuzumab

藥物資助計劃 Patient Support Program

為協助有需要的病人，聖雅各福群會惠澤社區藥房推出「**Glofitamab** 及 **Obinutuzumab** 藥物資助計劃」資助有需要的患者購買藥物，幫助他們於經濟困難中仍能得到適切之藥物治療。

St. James' Settlement Philanthropic Community Pharmacy launches the "**Glofitamab & Obinutuzumab Patient Support Program**" to provide financial assistance to patients to purchase the drug so that they can obtain the appropriate drug therapy despite financial difficulties.



申請人需符合以下醫療狀況 Applicants must meet the following conditions

服務對象 Patient to be served

- 接受 **Glofitamab** 及 **Obinutuzumab** 用於批准適應症範圍內的合適患者
- 為有效香港身份證持有人
- 醫院管理局病人
- 持有醫院管理局發出的自費藥物處方
- 不適用於正接受撒瑪利亞基金/關愛基金資助的病人
- 參加者必須接受經濟審查，申請人的每年可動用財務資源須於2,000,000元或以下
- Patients received **Glofitamab** & **Obinutuzumab** for the treatment within the drug's approved indication
- Holders of valid Hong Kong Identity Card
- Patients of the Hospital Authority
- Holders of self-financed prescription issued from The Hospital Authority
- Applicants, who have benefit from other financial assistance or subsidized drug program, are not eligible for this Subsidy Scheme
- The financial assessment is required for applicants. The annual disposable financial resources have to be \leq HKD 2,000,000

計劃詳情 Program details

- 必須先致電聖雅各福群會登記
- **Glofitamab** 的資助金額約為藥費的20%；**Obinutuzumab** 的資助金額約為藥費的70%，實際金額請向 **聖雅各福群會惠澤社區藥房** 查詢
- 獲資助之金額需視乎 **醫療狀況** 及 **單據上所顯示的購買藥物數量等** 資料而定
- 購買藥物的「**自購藥物發票**」和 **收據正本** 必須於發出日期 **2個月內** 遞交以作申請資助之用，逾期作廢
- 如成功申請人士在計劃資助期間 **停止使用 **Glofitamab****，資助計劃將 **立即終止**
- 計劃正式開始日期為2024年1月22日
- Phone registration is required for the patient support program
- Eligible applicants may receive a subsidy of 20% of cost of **Glofitamab**; 70% of the cost of **Obinutuzumab**, please contact **St. James' Settlement Philanthropic Community Pharmacy** to inquire the actual amount of subsidy
- Amount of subsidy depends on the **medical conditions** and **the amount of medication purchased as shown on invoice**
- The original drug purchase **invoice** and **receipt** must be submitted for application **within 2 months of purchase**
- If the applicant stop using **Glofitamab**, the subsidy support will be **stopped immediately**
- The program is effective from January 22, 2024

如有任何爭議，聖雅各福群會將保留最終決定權
Should any dispute arise, the decision of St. James' Settlement should be final

資助流程

- 1 獲醫生處方 **Glofitamab** 及 **Obinutuzumab** 病人
- 2 持有醫院管理局發出的自購藥物發票和收據正本
- 3 自行致電惠澤社區藥房查詢 **2831 3289**
- 4 填妥並遞交申請表格
- 5 由聖雅各福群會審查有關申請
- 6 獲資助之金額需視乎醫療狀況及單據上所顯示的購買藥物數量等資料而定



如需要更多有關資助計劃的詳情，請致電聖雅各福群會惠澤社區藥房查詢
For details of the Subsidy Scheme, please call St. James' Settlement Philanthropic Community Pharmacy

藥房查詢熱線 Pharmacy Hotline
(必須致電登記 Phone Registration is Needed)

2831 3289

網址及表格下載 Website & Forms : <https://charityservices.sjs.org.hk>

WhatsApp
5131 3638



灣仔藥房 Wan Chai

香港灣仔石水渠街85號
聖雅各福群會8樓北翼 (灣仔港鐵站A3出口)
North Wing 8/F, 85 Stone Nullah Lane,
Wanchai, Hong Kong
(Wan Chai MTR Station Exit A3)
電話 Tel : 2831 3289
傳真 Fax : 3104 3660



觀塘藥房 Kwun Tong

九龍觀塘成業街10號
電訊一代廣場12樓C1舖 (觀塘港鐵站B1出口)
Shop C1, 12/F, TG Place,
10 Shing Yip Street, Kwun Tong, Kowloon
(Kwun Tong Station Exit B1)
電話 Tel : 2116 4958
傳真 Fax : 3104 3684



深水埗藥房 Sham Shui Po

九龍深水埗福榮街188號曉盈地下7號舖
(長沙灣港鐵站A2出口)
Shop 7, G/F, High One Grand,
188 Fuk Wing Street, Sham Shui Po, Kowloon
(Cheung Sha Wan Station Exit A2)
電話 Tel : 2389 9456
傳真 Fax : 3104 3621



火炭藥房 Shatin

新界沙田火炭山尾街18-24號
沙田商業中心9樓917室 (火炭港鐵站B出口)
Rm. 917, 9/F, Shatin Galleria,
18-24 Shan Mei Street, Fo Tan, N.T.
(Fo Tan Station Exit B)
電話 Tel : 2116 1276
傳真 Fax : 3104 3601

M-HK-00001564 Valid until 10/3/2026 or until change is required in accordance with the regulatory requirements, whichever comes first.



惠澤社區藥房

Roche Hong Kong Limited
22/F, FTLife Tower,
8 Sheung Yuet Road, Kowloon Bay
Tel: +852 2723 2832